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Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

	

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyű lésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok

feltenni Dr. Fazekas Sándor Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„A belterűletek problematikájáról 4.»

címmel .

Tisztek Miniszter Úr!

Az elmúlt két évben számos alkalommal fordultam önhöz a belterületek problematikája kapcsán ,

melyre folyamatosan azt a választ kaptam, hogy a jogszabály-módosítás folyamatban van, és hogy a

téma fontosságára való tekintettel kiemelten kezelik a feladat végrehajtását, majd több határidőt be

nem tartva nem történt meg az ígért jogszabály módosítása .

Kérdezem Miniszter Urat:

Mikor kerül benyújtásra a belterűlettel kapcsolatos eljárás megváltoztatására vonatkozó

jogszabály-módosítás ?

Miért nem volt elegendő két év a szóban forgó módosítás beterjesztésére?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013. február 8 .

. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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